
  
 SBK Malmö Brukshundklubb PROTOKOLL FRÅN MEDLEMSMÖTE  

Datum: 2024-10-16 kl: 19:00             
 Plats: Klubbstugan  

Närvarande  
Hedersmedlemmar Rita Bergmyr, Robert Kling samt ca 16 medlemmar 

1 Mötet öppnas 
Glenn Andersson förklarade mötet öppnat och hälsade de närvarande välkomna.   

2. Godkännande av dagordning  
Godkändes. 

3. Godkännande av kallelse  
Godkändes. 

4. Val av justeringsmän    
Eva Engeln Persson och Tereze Lindgren  

5. Godkännande av tidigare mötesprotokoll  
Godkändes  

6. Rapporter  

6:1 Ekonomi 
Gunilla Arvidsson redovisar ekonomin  
Klubben har haft 14 kurser i år hitintills. Av de 14 kurser som har haft så har klubben haft intäkter om ca 100 00 
kr. 150 personer har gått promenader drygt 9 000 kr. Träningsgrupperna har inbringat drygt 14 800 kr. Det har 
köpts in böcker för ca drygt 16 000 kr. Klubben har fasta kostnader om drygt 134 000 kr. Klubben har fått in drygt 
58 000 kr i medlemsavgifter. Kostnader til distriktet för drygt 18 000 kr. Klubben redovisar ett minusresultat på ca 
44 000 kr. Klubben har dock medel att få ut från payson och stripe.  

6:2 Styrelsen 
Glenn Andersson informerade om klubbhändelser sedan föregående medlemsmöte. 

• Anna Erlandsson har ersatt Jannica på kansliet. Jannica har varit Anna att vara behjälplig att 
sätta sig in i arbetet fram till septembermånad men har nu lämnat.  

• Annexet kommer att försvinna eftersom det är undermåligt men det tar lite tid pga 
markförhållanden.  

• Det finns inget nytt att rapportera angående stripe och utbetalningar därifrån.  
• TK har en grupp som arbetar med regelrevidering i bruks.  
• Kaninshållsfyllningen sköts nu av Malmö kommun så klubben måste fylla i en felanmälan. Det är 

inte aktuellt från Malmö stads sida att klubben gör det själva.  
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• Styrelsen redovisade på föregående möte att man sätter av 10 min varje möte så att 
medlemmar kan ställa frågor. På föregående styrelsemöte var det medlemsfrågor som kom in.  

6:3 HUG 
Glenn Andersson redogör för vad HUG gör och har gjort  

• HUG har hållit 14 kurser.  
• Det har förevarit ett seminarium med Eva Bodfält tillsammans med studiefrämjandet i deras 

lokaler. Det var inte så välbesökt.  
• Det finns 191 intressenter som köar på olika kurser. Av dessa vill 70 gå agilitykurser.  
• HUG behöver fler medarbetar eftersom de som suttit i HUG kommer att sluta allihopa.  

6:4 TK 
Glenn Andersson redogör för vad TK gör och har gjort.   

• Reglerrevidering i bruks föregår och det finns en grupp som arbetar med det.  

6:5 Agility 
Glenn Andersson redogör för vad agility gör och har gjort 

• Inget att rapportera.    

6.6 Specialsök 
Tina Ohlsson redogjorde för vad specialsök gör och har gjort 

• Specialsök hade en tävling den 25 augusti. Det var 24 som tävlade och tävlingen hölls hos 
sjöscouterna.  

• Specialsöksgruppen har deltagit i en lagtävling i specialsök och SBL Malmö kom trea.  
• Specialsök har fått skog tilldelad sig så att de kan träna i skog.  
• Det har hållits två specialsöks kurser så det finns 15 nya ekipage.  
• Specialsöksmaterialet är flyttat till stallet eftersom annexet är utdömt och det fungerar så där 

eftersom det hämtas material i stallet och det finns hundar där. 
• Den 24 november på julmarknaden kommer det vara tomtesök på klubben och prova på kurs.  

6.7 Rally  
Rallygruppen  redogjorde för vad specialsök gör och har gjort 

• Det finns två träningsgrupper i rally. I annat inget att rapportera. 

6.8 Markan/Kansli 
Glenn Andersson redogör för att följande angående markan/kansli 

• Det kommer gå ut en blänkare varje vecka om vad som händer på klubben så de som har något 
att rapportera får höra av sig till Anna.  
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6.9 Markfrågan  
Glenn Andersson redogör för att följande angående marken 

• Se ovan under styrelsens redogörelse  

6:10 Info/PR och Hemsida   
Tereze Lindgren redogör för att följande angåendeinfo/pr och hemsida 

• Se ovan under styrelsens redogörelse  

7. Beslutsfrågor   
Mötet godkänner styrelsens förslag att göra sig av med boden eftersom den bedöms som uttjänt. Kostnaden att 
reparera boden kommer bli så hög att det inte bedöms lönt.  

8. Skrivelser  
Inga 

9. Övriga frågor 
Det behövs folk till styrelsen, valberedning och HUG.  

10. Nästa möte är årsmötet den 8 februari 2025 kl.10:00  

11. Mötet avslutas 

…………………………….   ……………………………. 
Glenn Andersson, Ordförande   Cecilia Uddman, Sekreterare 

…………………………….   ……………………………. 
Eva Engeln Persson, justeringsman   Tereze Lindgren, justeringsman  
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